



أعزائنا الطلبة:

نود إفادتكم بخصوص بداية الفصل الدراسي القادم ( SS/18 ) والتي ستبدأ بتاريخ ٢٤ يونيو ٢٠١٨ م.

مواعيد التسجيل موضح أدناه:

(١) تسجيل طلاب السنة التأسيسية سوف يبدأ من تاريخ ١٣ يونيو ٢٠١٨ وإلى تاريخ ٢١ يونيو ٢٠١٨ م

(٢) تسجيل طلاب الفترة المسائية سوف يبدأ من تاريخ ١٠ يونيو ٢٠١٨ م وإلى تاريخ ٢١ يونيو ٢٠١٨ م.

(٣) تسجيل إعادة مواد مع حضور محاضرات سوف يبدأ من تاريخ ١٠ يونيو ٢٠١٨ م وإلى تاريخ ٢١ يونيو ٢٠١٨ م.

(٤) تسجيل إعادة مواد بدون محاضرات سوف يبدأ من تاريخ ٢٥ يونيو ٢٠١٨ م وإلى تاريخ ٣ يوليو ٢٠١٨ م.

ملاحظة:

طلاب الدفعة ٢٠١٧ يجب عليهم التسجيل لإعادة مواد مع حضور المحاضرات ودفع ٥٠ ريال لكل ساعة معتمدة .



**Dear Students,**

**We would like to inform you that, the classes for SS/18 will commence from 24<sup>th</sup> June 2018.**

**The registration dates are given below:**

- 1) Foundation students, registration will start from 13<sup>th</sup> June 2018 to 21<sup>st</sup> June 2018.
- 2) Part Time students, registration will start from 10<sup>th</sup> June 2018 to 21<sup>st</sup> June 2018.
- 3) Backlog Subjects with classes, registration will start from 10<sup>th</sup> June 2018 to 21<sup>st</sup> June 2018.
- 4) Backlog Subjects without classes, registration will start from 25<sup>th</sup> June 2018 to 3<sup>rd</sup> July 2018.

**Note:**

**The students of 2017 Batch has to register for backlog subjects with classes and pay R.O. 50 per credit.**